
 

  

  

Protokoll 
SS SVEARNAS Höstmöte 2024-11-05 

Tid: kl.19.00 

Plats: Munktellarenan 

 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnades 

Ordförande, Daniel Serrander, öppnade mötet och hälsade de närvarande 

välkomna.  

  

§ 2 Godkännande av kallelse 

 Kallelsen godkändes. 

 

§ 3 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

 Daniel Serrander valdes till mötesordförande. 

Malin Söderroos valdes till sekreterare. 

 

§ 4 Val av justeringsmän och rösträknare 
Fredrik Birgersson och Anderas Birgersson valdes till justeringsmän och 

rösträknare. 

  

§ 5 Föregående mötesprotokoll  

 Föregående protokoll finns tillgängligt på hemsidan. Ordförande gick igenom 

några punkter från vårmötet.  

 Önskemålet om mer digitaliserad medlemsansökan, Ulf Lindner har fått i 

uppdrag att kolla om det finns en lösning bland befintliga leverantörer 

som kan hjälpa oss. 

 Intendentrummet, de gamla toaletterna kommer göras om till 

övernattningsrum och arbetet har påbörjats lite smått.  

 Anmäla föreningens ungdomsverksamhet till kommunen, är genomfört. 

 Frågan om man måste kunna visa upp att man har en båtförsäkring om 

man har sin båt på varvet, det ska man kunna, men föreningen har inget 

system för att registrera detta. Det är idag oklart hur föreningen ska 

hantera det rent administrativt. 

 

Föregående mötesprotokoll godkännes och lägges till handlingarna. 

  

 

§ 6 Rapport från verksamhetsansvariga  

 

Rapport ordförande 

Inget särskilt att rapportera. 

 

Rapport sekreterare 

Inget särskilt att rapportera.  

 



 

 

Rapport tävlingsledare 

Vaknat, inget att rapportera 

 

Rapport Intendent 

Inga större projekt nästa år förutom renovering av damernas toalett/dusch och 

installation av varmvattenberedaren. Samt fortsatt arbetet med fler sovrum i 

klubbhuset och röjning av nedfallna träd. Annars allmänt underhåll av 

fastigheten. 

 

Klubbhuset har fått en del nya dörrar som sponsrats av CH industri AB. 

 

Fråga: Låset till ytterdörrarna, det är idag lätt att bli inlåst idag om man glömt ta 

med sig nyckeln. Går det att göra något? 

Svar: Styrelsen tar med sig frågan. 

 

Rapport trivselgruppen 

Trivselgruppen var ej närvarande med lät hälsa att de är väldigt nöjda med 

säsongens arrangemang och det finns en del planer inför kommande säsong. Mer 

om detta går att läsa i Aktuellt om Svearna. 

 

Rapport ungdomsansvarig  

Ungdomsansvarig är vakant.  

 

Andreas Birgersson berättade att ribben lagats och att även pontonerna på sikt 

kommer behöva bytas ut.  

Bryggorna vid Mälbybasen slet sig i våras, det är nu åtgärdat. 

TSS har skänkt 15 000 kr från SM till ungdomsverksamheten.  

Det har varit stor tillströmning av optimistseglare vilket är väldigt kul. 

 

Elias Swedenborg tävlingsresultat presenterades och klubben uppvaktade honom 

med en blomma och ett presentkort. Några resultat var: 

 VM i Finland - 9:e plats 

 Junior VM i Belgien - 3:e plats 

 SM-guld i höstas 

 Elias Swedenborg, Fredrik Birgersson och en deltagare från TSS seglade 

seglingens mästare 

 Elias fick utmärkelserna "Årets junior" och ”Geddapokalen” av Svenska 

Seglarförbundet 

 

Rapport varvschefen  
Fredrik Birgersson gick i genom läget på slipen.   

 

Det blir inga justeringar av avgifter på varvet till nästa år. 

Två städdagar har genomförts, en del röjningsarbete återstår på området. 

Vi behöver få ordning på masterna och medlemmarna uppmanas att märka på 

sina master så man vet vem som är ägare. 

 

Upptagningarna har fungerat bra. 

 



Till nästa år kommer skynkena som hänger över däcken vid mastkransbryggan 

bytas ut. Det kommer ske i nära anslutning till vårrustningen och vi kommer 

behöva arbetskraft. Vi kommer då även byta ut en del plankor och förbättra 

förtöjningsmöjligheterna.  

 

Fråga: När kommer fakturorna för varvsavgiften? 

Svar: Kassören kommer skicka ut dem. Man kan redan nu betala in sin avgift om 

man tydlig märker sin inbetalning.  

 

Sanering av båtar – Anders Sundström 

Medlemmarna har varit duktiga och vi hade 17 röd båtar varav 11 av dessa är 

långliggare. 23 båtar har status pågående och 69 båtar är godkända. 

 

Målning av båt – Kontakta Anders Sundström innan arbetet påbörjas. 

 

Ny mätning 28/11, 15 båtar är anmälda hittills. Happy boat kommer utföra 

mätningen och respektive båtägaren får bekosta mätningen.  

 

Övrigt 

Ny slip, planen från kommunens är att den ska stå klar 2030. 

 

Rapport kassören 

Ordförande gick igenom förslag till budget 2025 och att klubben har fått en hel 

del intäkter i år tack vare genomförandet av SM. 

 

Höstmötet godkänner föreslaget budget 2025. 

 

Fråga: Stämmer den budgeterade vägavgiften? 

Svar: Det vet vi inte riktigt. 

 

Fråga: Hur mycket är kvar på lånet för bryggan? 

Svar: Styrelsen tar med sig frågan till årsmötet. 

 

Fråga: Hur ser det ut med medlemsantal och antal båtar? 

Svar: Det är ungefär samma antal båtar varje år, tyvärr något mindre båtar har 

tillkommit. 

 

§ 7 Beslut om avgifter och arvoden 2025 

 Höstmötet tar beslut om att samma avgifter som föregående år kvarstår.  

 Avgifterna blir följande:  

 Medlemsavgift: 1 210 kr 

 Varvsavgift: 52 kr/kvm 

 Bodar på slipen i Skeppartorp: 100 kr/per person 

 El på bubben: 200 Kr/säsong, 40 kr/dygn. 

 Arbetsplikt: 2000 kr, 2300 kr efter 30 november.  

 Arvoden till styrelsen: Oförändrad, arvode motsvarande 

medlemsavgiften. 

 

§ 8  Fyllnadsval till valberedningen 

 Inga förslag. Inga fyllnadsval görs. 



 

 Styrelsen passar på att lyfta följande önskemål: 

Ordningsman på Varvet som hjälper till – Valberedningen tar med sig frågan. 

Hjälp till kassören för att löpande bokföra intäkter och utgifter i syfte att avlasta.  

 

  

§ 9 Nya medlemmar 

Tillkomna medlemmar sedan vårmötet 2024 är följande: 

 Anna Palm Kåberg 

 Lida Nyström 

 Dennis Uddin 

 Ruben Serrano 

 Pär Nyqvist 

 Daniel Palm 

 Per Karlsson 

 Johan Melén  

 

§ 10 Övriga frågor 

Valberedningen kommer påbörja arbetet inför årsmötet och behöver få en färsk 

medlemslista och tar gärna emot förslag på kandidater.  

 

Fråga: Har kommunen pratat något mer om sanering av marken på varvet? 

Svar: Nej 

 

§ 11  Mötet avslutas 
 Ordförande för mötet tackar för allas deltagande och avslutar mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

_________________________________ 

Malin Söderroos 

Sekreterare 

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Justeras    Justeras 

Fredrik Birgersson    Andreas Birgersson 


